

Dubai Financial Market

Subject: Disclosure of Material Information

On 26/1/2022, Ektittab Holding Company had reissued its financial statements for the financial period ending on 30/09/2021, in implementation of the Capital Markets Authority Decision No. 24/2021 dated April 1, 2021, and the financials were announced on Kuwait Boursa website on 27/1/2022. The CMA and after they have studied the financial statements, they replied to us in their letter handed to us on 7/3/2022 stating as below:

"We inform you that after the CMA studied the Company's financial statements submitted, the Company did not meet the terms and facts of the Disciplinary Board's decision issued on April 1, 2021".

On March 8, 2022, the Company sent a letter to the CMA, inquiring about the terms and facts that the Company did not meet as stated in their letter, and the Company did not receive a written response to this letter.

The Company made a tele-conversation with the CMA's concerned department to clarify their requirements in implementing their decision. Later on, the Company sent a letter to the CMA dated March 10, 2022, attached with a written concept of the requirements set by the CMA's Director of Supervision Department over the tele-conversation and the possible consequences that might follow.

The company is awaiting the CMA's response to start implementation.

Best Regards.

المحترمين

السادة/ سوق دبي المالي

الموضوع : إفصاح عن معلومة جوهرية

قامت شركة اکتتاب القابضة بتاريخ 2022/1/26 بإعادة إصدار البيانات المالية للفترة المالية المنتهية في 30 /9 /2021 تنفيذًا لقرار هيئة أسواق المال رقم 24 /2021 المؤرخ 1 ابريل 2021، وتم الإفصاح عن تلك البيانات في موقع البورصة في تاريخ 2022/1/27 وبعد دراسة الهيئة لتلك البيانات أفادت الهيئة بكتابهم المستلم بتاريخ 2022/3/7 بما نصه :

[نحيطكم علماً بأنه بعد قيام الهيئة بدراسة البيانات المالية التي تم تقديمها من قبلكم فإن الشركة لم تستوفي حيثيات ووقائع قرار مجلس التدابير الصادر بتاريخ 1 ابريل 2021]

وقامت الشركة بتاريخ 8 مارس 2022 بإرسال كتاب للسادة /هيئة اسواق المال، تطلب فيه الاستفسار عن الحثيات التي لم تقم الشركة باستيفائها، ولم تتلق الشركة رد مكتوب على هذا الكتاب.

فقامت الشركة بالاتصال الهاتفي على الادارة المعنية بالهيئة لاستيضاح متطلبات الهيئة لتنفيذ القرار، ومن ثم تم إرسال كتاب للهيئة مؤرخ 10 مارس 2022 أرفقت معه تصور مكتوب بالمتطلبات التي حددها مدير دائرة الرقابة لدى الهيئة عبر الهاتف والنتائج التي سوف تترتب عليه، والشركة بانتظار رد الهيئة للبدء في التنفيذ.



عارف عبدالله العجمي
رئيس مجلس الإدارة